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Op 2I september jl. stelden wij u vragen over de verlichting van de Nieuwe Markt. Uit uw
antwoorden bl¡jkt dat de problemen die zich voordoen worden veroorzaakt door de
aanstuurinstallatie van de verlichting. Pas wanneer deze aanstuurinstallatie naar behoren werkt, kan
het Living Lab Roosendaal verder worden ontwikkeld.

Wij hebben híerover de volgende aanvullende vragen

1. Klopt het dat ten tijde van het plaatsen van de aanstuurinstallatie - in de grond onder enkele
houten zitgedeelten - door de aannemer en/of installateur is aangegeven aan de gemeente dat
dit de zwakke schakel is in het aangelegde systeem? Zo ja, waarom is daar niets mee gedaan? Zo
niet, had u dan achteraf uw twijfels niet moeten hebben over de kundigheid van de
contractpartners?

2. ln uw antwoorden heeft u het ook over aansprakelijkheidsstelling. Waar zag deze
aansprakelijkheidsstelling op toe en wie is uiteindelijk aansprakelijk gesteld?

3. U geeft in uw antwoorden aan dat niet is gekozen voor een formeel juridisch traject, maar voor
een overleg met de betrokken partijen. Uw ervaring is namelijk dat een formeeljuridisch traject
vele malen langer duurt. Op welke concrete ervaring(en) doelt u in dit antwoord?

4. Wanneer verwacht u dat de aanstuurinstallatie weer naar behoren werkt?
5. Wordt het Living Lab Roosendaal weer actief gestart op het moment dat de aanstuurinstallatie

weer naar behoren werkt? Graag uw toelichting.
6. Omwonenden hebben aangegeven dat de verlichting van de fonteinen op de Nieuwe Markt ook

niet naar behoren werkt. Een groot deel van de verlichting van de fonteinen is voor een lange
periode kapot geweest. Tot L8 oktober jl. werkte de verlichting van één van de fonteinen niet
naar behoren. Hoe komt het dat het herstel van de fonteinverlichting zo lang heeft moeten
duren?

7. Uit informatie is gebleken dat bureau Lux-Lab uit Eindhoven (samen met de maker van het
kunstwerk De Trommelaeren) op 18 september jl. vergeefse pogingen heeft gedaan de
kleurenregeling van de nieuwe installatie ¡n te stellen. Waarom is deze nog niet in werking?
Wanneer functioneert alles naar behoren?

Namens de fractie van de VLP,

Evelien van der Star



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

L. Klopt het dat ten tijde van het plaatsen van de aanstuurinstallatie - in de grond onder enkele
houten zitgedeelten - door de aannemer en/of installateur is aangegeven aan de gemeente dat
dit de zwakke schakel is in het aangelegde systeem? Zo ja, waarom is daar niets mee gedaan? Zo

niet, had u dan achteraf uw twijfels niet moeten hebben over de kundigheid van de

contractpartners?

Beontwoording:
De oorzaak von de storing is niet het gevolg van de plaatsing onder enkele zitgedeelten.

2. ln uw antwoorden heeft u het ook over aansprakelijkheidsstelling. Waar zag deze
aansprakelijkheidsstelling op toe en wie is uiteindelijk aansprakelijk gesteld?

Beantwoording:
De aansprokelijkstelling goat over het feit dat de gemeente heeft niet gekregen wat ze heeft
gevroogd. Omdat er op het plein gelijktijdig meerdere oonnemers werkzoam zijn geweest, zijn zij
somen verantwoordelijk voor het resultoat. ln overleg met de gemeente hebben de qonnemers

besloten noor roto de herstelkosten te delen. Doar waar we een gedeelde verontwoordelijkheid
hebben draogt de gemeente hierin bij.

3. U geeft in uw antwoorden aan dat niet is gekozen voor een formeel juridisch traject, maar voor
een overleg met de betrokken partijen. Uw ervaring is namelijk dat een formeeljuridisch traject
vele malen langer duurt. Op welke concrete ervaring(en) doelt u in dit antwoord?

Beontwoording:
Het is eenvoudiger en sneller om een goed resultaot te behalen door met elkoar in overleg te
gqon.

4. Wanneer verwacht u dat de aanstuurinstallatie weer naar behoren werkt?

Beantwoording:
De werkzaomheden zijn in week 40 gestart en de verwachting is dot deze voor de intocht van

Sinterkloas (17 november) zijn afgerond.

5. Wordt het Living Lab Roosendaal weer actief gestart op het moment dat de aanstuurinstallatie
weer naar behoren werkt? Graag uw toelichting.

Beantwoording:

6. Omwonenden hebben aangegeven dat de verlichting van de fonteinen op de Nieuwe Markt ook
niet naar behoren werkt. Een groot deel van de verlichting van de fonteinen is voor een lange
periode kapot geweest. Tot 18 oktober jl. werkte de verlichting van één van de fonteinen niet
naar behoren. Hoe komt het dat het herstel van de fonteinverlichting zo lang heeft moeten
duren?

Beontwoording:
De leverantie von betreffende led's vergde meer tijd don verwocht. Met de
onderhoudscontroctant vindt overleg ploats om deze led's in voorraod te nemen

Ja.



7. Uit informatie is gebleken dat bureau Lux-Lab uit Eindhoven (samen met de maker van het
kunstwerk De Trommelaeren) op L8 september jl. vergeefse pogingen heeft gedaan de
kleurenregeling van de nieuwe installatie in te stellen. Waarom is deze nog niet in werking?
Wanneer functioneert alles naar behoren?

Beantwoording:
Uw informatie is niet juist. Bij uw eerdere vrqgen hebben we aongegeven dot de verlichting
wordt oangesloten op het moment dot de oanstuurinstollatie von het plein volledig is hersteld

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd
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